
Ordinært styremøte 

Nittedal Elveforum 

Tid: Tirsdag 28/4-kl 2000 

Sted: Lions lokaler, Hagen skole, Hakadal 

Til stede: John Ivar, Knut H, Knut O, Randi, Lisa, Anders 

 

Saker: 

1. John Ivar demonstrerte styreweb, gnist og kommunikasjonssystem. Vi vedtok å abonnere 

på tjenester for kommunikasjon/epost/arkiv for 40 kr/mnd, i tillegg til de ca. 120 kr/mnd 

som går til styrewebs økonomitjenester. John Ivar fått tilgang til Vippsportal og 

banktjenester. John Ivar inviterer styremedlemmene til zoom-kurs i tilskuddsportalen 

gjennom Nittedal den 5. april. Hvordan koble styreweb til epostkonto for å styre 

medlemskontakt? 

2. Re-etablering av myr. Frist for søkning av penger er 2. juni. Kroksjøer sør for 

Elvetangen først som demonstrasjon for andre grunneiere. Anders tar kontakt med Tor 

Skjetne, Guro Haug og re-starter engasjementet fra 2021. 

3. Planlagt kapasitetsøkning for snøkanonene i Varingskollen. Vi ber kommunen om å sette 

tydelige krav om minstevannsføring vinterstid/maks vannuttak i forhold til vannføring i 

elva (miljøbetinget minstevannsføring). Knut O sonderer saken med Guro Haug.  

4. Kraftverkene.  

a. Bekymringsmelding sendt. Knut H tar ansvar og følger opp med Line Gustavsen i 

Leira/Nitelva vannområde.  

b. Hva gjør vi med den uakseptable tørrleggingen av Rotnesfossen? Vi vedtar å jobbe for 

minstevannsføring for bla. å holde liv i gyteområdene nederst i fossen. Vi går i dialog 

med grunneier om dette. 

5. Søppelrydding vår 2022.  

a. Miljødag med Lions den 23. April kl 1000-1500 på Rulse. John Ivar tar en prat 

med grunneier (Espen) på vestsiden.  

b. Planlegger aksjoner torsdag kveld og lørdag formiddag fra 21. april til andre uke i 

mai. 

c. Randi inviterer til sonderingstur med båten torsdag 7. april. 

d. Anders N skriver til Varingen om årets søppelryddekampanje.  

6. Tilskuddsportalen i Nittedal. Kurs 5 april fra 1800-2000. John Ivar sender videre 

invitasjon til alle styremedlemmer.  

7. Nittedal miljødag 7. mai. Elveforumet vedtar å trekke seg fra arrangementet denne 

gangen pga. manglende kapasitet. Anders N tar en prat og sier fra. 

8. Diverse saker 

a. Høringssvar om fiskeplass for rullestolbrukere. Videresender svar fra Keith + 

rekkverket må tilpasses rullestolbrukere. Anders tar ansvar.  

b. Varsel om utslippstillatelse fra gnr./bnr. 9/71 oversendes direkte til kommunen for egen 

vurdering. Vi har ingen egen vurdering / tilleggskunnskap per nå. Anders tar ansvar. 

c. Utbygging på Døli. Alliere oss med Døli Løvstad velforening. Dølibekken. 

Sammenheng i naturen fra naturområdet sør for Elvetangen og skogen. Hva er status? 

Anders tar kontakt. 



9. Status fremmedartsprosjekt. Keith arbeider med kommunen om ansettelser for de 85 knok 

vi har mottatt i støtte. 

10. Beachflagg og vester. John Ivar tar kontakt med Tom Sveum. 50 vester med logo fra 

hjemmesiden og vårt navn. 

11. Evtuelt 

a. Anders korrigerer feil i beskrivelse av kraftverk på hjemmesiden.  

b. Status for kloakkrør på Li og oppover. Hvor står saken nå? Knut O snakker med 

Guro. 

 


